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شــاهین مهردلان پرتابگر وزنه با وجــود اینکه از آمادگی 
صد درصد برخوردار نبود اما در مســابقات انتخابی تیم 
ملی سهمیه قهرمانی داخل سالن آسیا را کسب کرد؛ آن 

هم ۷۰ سانتیمتر بیشتر از رکورد ورودی.
مهــردلان که امیــدوار اســت در مســابقات قهرمانی 
داخل سالن آسیا طلایی شود، به خبرنگار »ایران« گفت: 
»رکــورد ۲۰ متر و ۴۰ ســانتیمتر در دوره هــای قبل داخل 
ســالن آســیا، طلا بود. هیچ وقــت پرتاب ها بالاتــر از این 
رکورد نبوده. البته که ورزش غیرقابل پیش بینی است اما 
امیدوارم خوشرنگ ترین مدال را بگیرم.« قهرمان پرتاب 
وزنه ایران، معتقد است می توانست رکورد بهتری ثبت 
کنــد امــا از عملکردش راضی اســت: »مســابقه انتخاب 
خوبی بود. البته من فرصت زیادی برای تمرین نداشتم 

و تقریباً ۷۰ درصد آمادگی داشتم و در این شرایط پرتاب 
۲۰ متــر و ۷۰ ســانتیمتر، پرتاب خوبی بود. البته می شــد 
بهتــر از ایــن هــم پرتاب کنم اما ســنگینی جو مســابقه و 

استرس، اجازه نداد پرتاب بالاتری داشته باشم.«
البتــه او تأکیــد کــرد که رقابــت در انتخابــی تیم ملی 
چندان هم نزدیک نبود: »با اینکه تعداد پرتابگران بیشتر 
شــده بود اما رقابت نزدیک نبود. رکــورد من با نفر دوم، 
یک متر و خرده ای فاصله داشت که فاصله زیادی است. 
در واقع خودم با خودم مسابقه دادم و رقابت کردم. خدا 
را شــکر که من اول شــدم و امیدوارم در مســابقات آینده 
بهتــر پرتاب کنم. مســابقه مــا ظهر بــود و خیلی متوجه 
ســردی سالن نشدم. البته من از بچه ها شنیدم که هوای 
ســرد ســالن آنها را اذیــت کرده امــا آنقدر گرم مســابقه 

بودم که متوجه نشــدم )با خنده(. اتفاقاً امســال مشکل 
خاصــی در مســابقه نداشــتیم و حتــی هرســال ۴، ۵ نفر 
بودیم و امسال ۹ پرتابگر شدیم که فرصت بیشتری برای 

استراحت به ما می داد.«
قهرمانــی  رقابت هــای  میزبــان  کــه  قزاقســتان 
داخــل ســالن آسیاســت، روزهــای ناآرامــی را پشــت 
ســرمی گذارد. البته مهردلان امیدوار اســت مسابقات 
برگزار شــود: »فعلًا که قزاقستان آرام شده، مسابقات 
هــم یک ماه دیگر برگزار می شــود. امیدوارم مشــکلی 
پیــش نیایــد.« او کــه خیالــش از حضــور در قهرمانــی 
آســیا راحت اســت، از شــنبه تمریناتش را برای کسب 
مدال شــروع کرده: »من تمرین را از شــنبه در مشــهد 
و زیــر نظر مربی ام ابراهیم نژاد شــروع کرده ام. من در 

انتخابی با ۶۰-۷۰ درصد آمادگی پرتاب کردم 
و امیدوارم تا شــروع قهرمانی آسیا به آمادگی 

صددرصد برسم.«
این پرتابگر وزنه معتقد اســت با 

دو برنامــه تمرینی مشــکلی برای 
آســیایی  بازی هــای  در  آمادگــی 
نــدارد: »ما دو برنامه داریم، یک 
برنامــه بــرای قهرمانــی داخــل 

بــرای  هــم  بعــد  و  آســیا  ســالن 
بازی هــای آســیایی در ســال آینــده. 

پرتابگران وزنه دو پیک دارند، پیک زمستانی 
و تابستانی. بنابراین مشکلی پیش نمی آید و 

تداخلی نخواهد بود.«

مهــری رنجبر/ درهای ســالن بعــد از دو ســال به 
روی تماشــاگران والیبال در گنبد و یزد باز شد. دو 
دیدار شهداب یزد-لبنیات هراز آمل و شهرداری 
گنبــد - فــولاد ســپاهان از هفتــه شــانزدهم لیگ 
برتر والیبال شــاهد اتفاق ویــژه ای بودند و پس از 
۲ ســال به دلیل شــیوع ویروس کرونــا، بالاخره با 
حضور هواداران برگزار شدند. این اتفاق درحالی 
افتاد که پیش تر در لیگ برتر فصل جاری فوتبال 
آن هــم تنهــا در دو دیــدار استقلال-نســاجی و 
پرســپولیس- صنعــت نفــت شــاهد بازگشــت 
هواداران به اســتادیوم آزادی به صورت آزمایشی 
بودیم. تنها چند ســاعت پیش از بازی اســتقلال 
اعلام شد که مجوز حضور هواداران صادر شده و 
به همین دلیل شاهد اتفاق ناخوشایندی بودیم و 
هجوم هواداران و بی نظمی ها باعث شد تصاویر 
و ویدیوهای آن توســط کاربران در فضای مجازی 
بارهــا بــه اشــتراک گذاشــته شــود. البتــه در بازی 
پرسپولیس مشکلات و بی نظمی ها کمتر 
شــد اما پرونده بازگشــت هواداران به 
ورزشگاه ها همانجا بسته شد تا اینکه 
یکشنبه شــاهد این مهم در لیگ برتر 
والیبال بودیم. به نظر می رسد تماشاگران 
والیبال خوش اقبال تر هستند که ستاد ملی مقابله 
با کرونا، صدور مجوز برای ورود هواداران به سالن 
را به ســتاد اســتان ها واگذار کــرده و در این بین دو 
استان گلستان و یزد، اجازه دادند تماشاگران شان 

برای هفته شانزدهم به سالن بیایند.
اتفاقی خوشــایند که البته بی دردسر هم نبود. 
با اینکه شــرط بر این بود تا تماشاگران با ماسک و 
رعایت فاصله اجتماعی در سالن بازی ها را تماشا 
کننــد، اما با  وجود تذکر مؤکد مســئولان این اتفاق 

در سالن نیفتاد. بعضی ها نه ماسک داشتند و نه 
فاصله اجتماعی را رعایــت کردند و از آن مهم تر 
هــواداران در گنبد پس از ســوت پایــان بازی، برای 
اینکه با بازیکنان مورد علاقه شان عکس یادگاری 

بگیرند، وارد زمین شدند.
درهر حال حضور تماشاگران در سالن، هیجان 
بازی ها را زیاد می کند و والیبالی ها هم از این اتفاق 
راضی هســتند. تا جایی که علی شفیعی سرعتی 
زن تیــم والیبال »لبنیات هراز آمــل « بعد از بازی 
با شــهداب یزد گفت: »بازی با حضور تماشاگران 
خیلی خوب بود و به من خیلی چســبید، هرچند 
بــازی را باختیم اما یکشــنبه در یزد بــازی از تب و 
تاب نیفتاد و ما هم ســرد نشدیم. این مسأله بعد 
از مدت ها حس خیلی خوبــی بود.« جالب اینکه 
علــی شــفیعی  معتقد اســت  باید از تماشــاگران 
انتظار رعایت پروتکل های بهداشــتی در ســالن را 
داشــت، نه توقع. این در حالی اســت که با شــیوع 
ســویه جدید کرونــا )اُمیکــرون( مســئولان وزارت 
بهداشــت  و حتــی مســئولان عالیرتبــه کشــور در 
روزهای گذشته نه تنها روی تزریق دوز سوم واکسن 
کرونا تأکید دارند که همچنان از مردم می خواهند 

پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند.
البتــه بازگشــت هــواداران بــه ســالن بازی هــا، 
حاشــیه دیگــری را هــم رقــم زد. در ایــن میــان 
میرزاجانپــور دریافــت کننــده فولاد ســپاهان هم 
بــه دردســر افتــاد و بــه خاطــر رفتــارش در جواب 
شــعارهای تماشــاگران گنبدی، پایــش به کمیته 
انضباطی کشــیده شــد. ماجــرا از جایی آغاز شــد 
کــه هــواداران شــهرداری گنبــد بــرای حمایــت از 
تیم شان سنگ تمام گذاشتند و البته از شعارهای 
ناخوشایند هم بهره بردند و مثلًا با تمسخر ظاهر 

ســرمربی ســپاهان به نوعی بــه او اهانــت کردند. 
رحمــان محمــدی راد ســرمربی والیبال ســپاهان 
هم در دفــاع از بازیکنش )میرزاجانپور( می گوید: 
»مطمئنم که سوءتفاهم پیش آمده و میرزاجانپور 
بی احترامی نکرده است. اما تماشاگران حرف های 
بدی به ما زدند. حضور تماشــاگران زیاد در سالن 
هم  پرانرژی اســت و هم بی احتیاطــی. امیدوارم 
آنها پروتکل های بهداشتی را بیشتر رعایت کنند.« 

اما نباید از دردســرهای حضور تماشــاگران بدون 
رعایت پروتکل های بهداشتی غافل ماند. چرا که 
بازیکنان در زمین مسابقه نمی توانند ماسک بزنند 
و از طرفــی، ســالن هم سربســته اســت و بنابراین 
حضور یک یا چند ناقل بین تماشــاگران، مساوی 
اســت با شــیوع کرونا )شاید هم ســویه امیکرون( 
بین بازیکنان و حتی تماشاگران و این مسأله قطعاً 

نگران کننده است.

البته عظیم جزیده ســرمربی شــهرداری گنبد 
که حضــور تماشــاگران را هیجان انگیــز می داند، 
می گوید: »به نظرم حضور دوباره تماشاگر خیلی 
هیجان انگیز بود. روح ورزش هم همین است و اگر 
تماشاچی ها نبودند، بازی هم حاشیه دار نمی شد 
و حتــی آن رفتار هم از میرزا جانپور، ســر نمی زد. 
قشنگی والیبال به همین است و آنها نباشند هیچ 

ارزشی ندارد.«

توقعات بالا باعث افت میلاد در المپیک شد

پاکزاد: هیچ اختلافی با وزیری نداریم
بهزاد پاکزاد سرمربی ریکرو و دبیر فدراسیون تیروکمان بعد از غیبت و مخالفت 
میــلاد وزیــری به نحــوه انتخابــی تیم ملی، معتقد اســت هیــچ اختلافی بین 
فدراســیون و وزیری وجود ندارد. وزیری تنها کمانــدار حاضر در المپیک ۲۰۲۰ 
بعد از ناکامی در توکیو این روزها با مخالفت به نحوه برگزاری اردوهای تیم ملی 

در تمرینات غایب است.
بــه گفته پاکــزاد بعد از اعتــراض بعضی کمانــداران به نحوه تســت گیری، 
فدراســیون یک انتخابــی برگزار می کند. او به خبرنگار »ایــران« گفت: »اوضاع 
 تیــم ملی خــوب اســت و الان در اســتراحت بین اردویی هســتیم تا مجــدداً از

۷-8 روز دیگــر اردوهــا را با اضافه شــدن نفراتی جدید از ســر بگیریم. علاوه بر 
رکوردگیری هایی که از طریق استان ها برگزار کردیم، قرار است یک انتخابی تیم 
ملی به صورت کلی برگزار شود تا کماندارانی که تا به حال موفق به رکوردگیری 
و ورود به تیم ملی نشده اند، شانسی مجدد داشته باشند و از اردوها جا نمانند.« 
او در واکنــش به غیبت وزیری در اردوهای تیم ملی می گوید: »ما برای ورود به 
تیــم ملی از رکورد وزیــری الگو برداری کرده ایم و باتوجه به اینکه رکورد ملی ای 
که دســت وزیری اســت، 36۷ بوده، ما رکــورد ورودی به تیم ملــی را 36۰ قرار 
دادیم. حالا هم این انتخابی تیم ملی را برگزار می کنیم تا کسانی که مثل وزیری 
مخالف این نوع رکوردگیری بودند، شرکت کرده و از تیم جا نمانند. درواقع باید 
بگویم که در تیم ملی به روی همه باز است و هیچ محدودیتی برای کمانداران 

ایجاد نمی کنیم.«
ســرمربی تیــم ملی ریکــرو معتقد اســت هنوز وقــت خداحافظــی وزیری 
نرسیده است: »من موافق خداحافظی وزیری از تیم ملی نیستم و معتقدم که 
او هنوز هم می تواند بهترین کماندار باشد، فقط باید کمی برنامه ریزی کرده و 

تمرکز بیشتری روی ورزش حرفه ای کند.«
پاکــزاد علت نتیجه ضعیف وزیری در المپیک را فشــارها و توقعات بی جا 
می داند: »من از نتیجه گرفته شده در المپیک توکیو راضی نیستم و به شخصه 
معتقدم که فشارهای روانی و توقعات بالا، وزیری را تحت فشار قرارداد و باعث 

شد تا او حتی نتواند رکوردهای داخل تمرینش را در المپیک به ثبت برساند.
وزیری در اردوها رکوردهای خوبی ثبت کرده بود و انتظار چنین عملکردی 
از او را در المپیک نداشــتیم و به شــخصه فکر می کنم این توقعات بالا و بی جا 

باعث می شود تا گاهی ورزشکاران تمرکز بالایی در میادین نداشته باشند.
من توجهی به حواشــی نــدارم و فکر می کنم ورزش حرفــه ای این حرف ها 
را برنمی تابــد. احتمالاً وزیری دچار ســوءتفاهم شــده اســت وگرنه فدراســیون 

تقصیری گردن کســی نینداخته اســت اما در مسیر حرفه ای 
خیلی چیزها را نباید دید و شــنید چون مسائل حاشیه ای و 

دلسردکننده زیاد است.« به گفته دبیر فدراسیون تیروکمان 
در هانگــژو، هــدف کامپونــد مــدال آوری و هــدف ریکرو 

ارتقای رکورد است: »نعمتی فعلًا در حال ریکاوری 
بــوده و هنوز تمریناتش را به صــورت حرفه ای 

شــروع نکــرده اســت و ان شــاءالله کــم کــم 
تمریناتش را برای مسابقات پیش رو شروع 

می کنــد. در کامپوند مثل 

سال های قبل 
دنبال مدال هستیم و در ریکرو 

هم شدیداً به دنبال ارتقای رکورد و سطح مان 
هستیم تا کم کم به سمت مدال آوری برویم.«

خطیب زاده: رقابت های کشتی را سیاسی نکنید
آمــده  وجــود  بــه  حواشــی  بــا 
ملــی  تیــم  ســفر  درخصــوص 
کشــتی آزاد ایــران بــه امریــکا و 
ویــزا  صــدور  عــدم  صــورت  در 
تیــم،  اعضــای  از  برخــی  بــرای 
احتمــال لغــو ایــن ســفر وجــود 
دارد. فیلــم صحبت هــای چنــد 
روز پیــش علیرضــا دبیر رئیس فدراســیون کشــتی ایــران مبنی بر دشــمنی با 
امریــکا، بلافاصلــه توســط عده ای از افــراد خارج از کشــور ترجمــه و در اختیار 
خبرگزاری های خارجی و همچنین فدراســیون کشــتی امریکا قــرار گرفت. به 
دنبال این اتفاق، برخی از رسانه های خارجی و امریکایی خواستار جلوگیری از 
سفر رئیس فدراسیون ایران به امریکا شدند و در این میان موضوع گرین کارت 
او و سرمربی تیم ملی کشتی آزاد نیز مطرح شد. با توجه به حواشی و اتفاقات 
اخیــر و امکان عدم صدور ویزا توســط امریکا، ســعید خطیب زاده ســخنگوی 
وزارت خارجه ایران نیز در بخشی از نشست خبری اش گفت:» تیم ملی کشتی 
ایران به دعوت فدراســیون کشــتی ایالات متحده بــا دعوت های مکرر صورت 
گرفته در چهارچوب مراودات ورزشــی این ســفر را در دستور کار داشته است و 
اساســاً سیاسی کردن فعالیت های ورزشــی و موضوعاتی که روح ورزشی دارد 
در تضاد با این فعالیت ها اســت. ما ســعی کرده ایم که رویدادهای ورزشــی را 

سیاسی نکنیم گرچه ممکن است برخی این نگاه را داشته باشند.«

ذوب آهن تمایلی برای سرگروهی لیگ برتر بسکتبال نداشت

کوهیان: کاظمی و زنگنه نقش خود را به خوبی 
ایفا می کنند

پریســا غفاری / در آخرین دیدار مرحله اول سوپرلیگ بسکتبال تیم ذوب آهن، 
شــهرداری گرگان را شکســت داد. در آخرین بازی مانــده از مرحله گروهی تیم 
ذوب آهن درحالی 8۵ - 8۱ شهرداری گرگان را شکست داد که به دلیل شکست 
۹۰ - 8۴ در بازی رفت و به دلیل آوراژ گل کمتر در مسابقات رودررو در رتبه دوم 
گــروه الــف قرار گرفت. در دقایــق آخر بازی بخصوص ۲۰ ثانیــه پایانی ذوبی ها 
علاقه ای به گل زنی نداشــتند و به نظر می رسید تمایل ندارند به عنوان سرگروه 
به دور بعد صعود کنند! چراکه برای این تیم بهتر بود به دلیل نداشتن بازیکن 
خارجــی در گــروه F بــه مصاف تیم هــای نفت آبــادان، فولاد مبارکه ســپاهان و 

صنایع پشتیبان هرمزگان برود.
فرزاد کوهیان، سرمربی تیم بسکتبال ذوب آهن بعد از بازی می گوید: »فکر 

می کنم بازیکنان تیم ما با هم یکدل هســتند. تمرینات خوبی را هم 
پشت سر گذاشتیم. بازیکنان ما با انگیزه ادامه می دهند و خیلی 
هماهنگ تــر شــده اند.« او درباره جذب بازیکــن خارجی تأکید 
می کند: »واقعاً به بازیکن خارجی نیاز داریم. بازیکنان ما واقعاً 
بار سنگینی را تحمل می کنند و برایشان سخت است. احتیاج به 
خارجی ای داریم که این بار تقســیم شــود. تا این لحظه باشگاه 

جــواب منفــی داده اســت.« ســرمربی ذوب آهــن دربــاره به 
کارگیری همزمان ارســلان کاظمی و آرمان زنگنه هم بیان 
می کند: »فکر می کنم ارسلان کاظمی و آرمان زنگنه خیلی 
خــوب نقش خود را در بازی ایفا می کننــد. این دو بازیکن 
در هر پســتی که بــازی می کنند، تمام و کمــال در خدمت 
تیم هســتند و کار خود را خوب انجام می دهند. مجموعه 
تیم و خود آنها از شرایط راضی هستیم. حالا ممکن است 

جاهایی اشتباه داشته باشند.«

مهردلان: خودم با خودم مسابقه دادم

هفته شانزدهم لیگ برتر والیبال با اتفاقی ویژه همراه شد و حاشیه هم داشت

برای کسب طلا به مسابقات قهرمانی داخل سالن آسیا می روم

بازگشت هواداران؛ دردسر شیرین

ژه
سو

در  جهــان  دختررکــورددار  زمانــی/  فائــزه 
کشیدن تریلی بعد از جابه جایی تریلی ۱۷ 
تنی ایــن بار به دنبــال ثبت رکورد کشــیدن 
کشــتی و هواپیماســت. گیتــی موســوی که 
بعد از ثبت رکــوردش حتی یک بنر تقدیر 
از مســئولان ندیــده، حــالا به خاطــر کمبود 
منابع مالی و عدم حمایت مسئولان حتی 

نمی تواند رکوردش را در گینس ثبت کند.
او کــه هدفــش از کشــیدن تریلــی را بــه 
ذاتــی اش  اســتعداد  گذاشــتن  نمایــش 
می دانــد، به خبرنگار »ایــران« گفت: »من 
به خاطــر اســتعداد ذاتــی و توانایــی ام بــه 
می خواســتم  و  آمــدم  رشــته  ایــن  ســراغ 
این اســتعدادی را کــه خدا به مــن داده به 
نمایش بگــذارم. قبل از کشــیدن تریلی، از 
هفت ســالگی در رشــته آمادگی جسمانی 
و دوومیدانــی فعالیــت می کــردم و مــدال 
داشــتم، بعد از آن وارد رشــته بدنســازی و 
پاورلیفتینــگ شــدم و در ایــن بیــن متوجه 
اســتعدادم شــدم کــه براحتــی می توانــم 
اجسام ۱۲ تنی را جابه جا کنم و از اینجا بود 
که جرقــه زدن رکوردهای جهانی درذهنم 
زده شد و رکورد کشیدن تریلی ای ۱۲ تنی را 
ثبت کرده و اخیراً هم موفق شدم تریلی ۱۷ 
تنی را در یک ونیم دقیقه، 4۱ مترکشــیده و 

رکورد جهان را بزنم.«
موســوی در خصــوص ســؤالی مبنی بر 
ایــن که آیا به نظرش کشــیدن تریلی کاری 
مردانه نیست؟ پاسخ داد: »طبیعتاً مردان 
در رشته های قدرتی به خاطر آمادگی بدنی 
ذاتی شــان راحت تر عمــل می کنند ولی ما 
در تاریخ زنان قدرتمندی مثل گرزآفرین 
شــاهنامه و حتــی بانــوان حاضــر در 
8 ســال جنــگ تحمیلــی را داریــم. 
چه بســیار زنانی بودنــد که در جنگ 
ایــران و عــراق اســلحه دســت گرفته 
و پابــه پای مــردان می جنگیدنــد. درکل 
فکر می کنم قهرمانی و استعداد جنسیت 

ندارد.حتی دیروز در دیدار با خانواده شهدا 
هم مطرح کردم که دشــمنان خارجی باید 
از ما بترســند که دخترانمان تریلی ۱۷ تنی 
بلنــد می کنند چه برســد بــه مردانمــان. با 
این رکورد خواســتم نشان دهم که خانم ها 
به انــدازه خودشــان قوی انــد و نبایــد به ما 

ضعیفه بگویند.«
او می گویــد که از چند کشــور برای ثبت 
رکوردهایش دعوتنامه دریافت کرده است: 
»بیشترین دردم در این مسیر سخت عدم 
حمایت مســئولان بوده اســت، تا به حال 
هیچ حمایتی از من نشــده و حتی یک بنر 
تقدیــر هم برای مــن نزدند و حــالا خودم 
می خواهم برای خودم یک مراسم تجلیل 
بگیــرم تا از مشــاوران و همراهانــم در این 
مسیر تقدیر و تشکر کنم. ورزشکار حرفه ای 
باید فقــط روی تمریناتش تمرکــز کند اما 
متأسفانه من درآمدی از طریق این رشته 
ندارم و اسپانسرها هم هزینه کمی را تقبل 
می کنند که به کار من نمی آید، هرچند من 
حمایت مالی را وظیفه دولت می دانم نه 

اسپانســرها. من از تمام کشورها دعوتنامه 
دارم و از من خواهش کرده اند که درعوض 
پاداش، خانه و اقامت رکوردهایم را در آن 
کشــورها به ثبت برسانم ولی من به خاطر 
کشور و احترام به شهدا در ایران ماندم اما 
اینجا حتی یک ماشــین نــدارم که با آن از 
باشــگاه به خانه برگــردم و همین الان که 
دارم با شــما صحبــت می کنــم در هوای 
سرد تبریز، با اتوبوس در حال تردد بوده و 
برای مسئولان مثل یک بچه یتیم هستم. 
من در دنیا همتا ندارم و رکورد این رشــته 
دســت من اســت، بنده تریلــی ای را بلند 
کــردم کــه مــردان از دیــدن آن وحشــت 
می کردند. این رکورد یک شــبه به دســت 
و  ســخت  تمریناتــی  حاصــل  و  نیامــده 
سنگین است، من شش ماه کوله پشتی ام 
را پر از سنگ و آجر می کردم وبا پنجه پا از 

کوه ها بالا می رفتم.«
در  رکــوردش  ثبــت  عــدم  از  موســوی 
گینــس به خاطــر کمبــود منابــع مالی خبر 
داد: »در حال حاضر داخل ایران ثبت شده 

است و می خواهم در سازمان جهانی ایمارا 
هم به ثبت برسانم. دوســت دارم رکوردم 
را در گینــس هــم ثبــت کنم ولــی به خاطر 
هزینه 3۰۰ میلیونی اش قادر به انجام این 
کار نیستم و امیدی هم ندارم که مسئولان 
ایــن هزینــه را بــه مــن بدهنــد.« رکــورددار 
کشــیدن تریلــی حــالا بــه کشــیدن تریلــی 
قانع نیســت و به دنبال کشــیدن هواپیما و 
کشــتی است: »من ســال ها دویده ام و حالا 
تمرکــزم روی دوســرعت اســت و هدفــم 
این اســت که قهرمان دوســرعت المپیک 
شــوم امــا متأســفانه در شــهرمان پیســت 
استاندارد و امکانات کافی نداریم. کشوری 
با معادن و ســرمایه های زیاد هستیم ولی 
نمی توانیم یک ســالن اســتاندارد ورزشــی 
برای جوانانمان احداث کنیم. یکی دیگر از 
هدف هایم هم ارتقای رکوردم در کشــیدن 
تریلی اســت چون این ۱۷ تنی که کشــیدم 
برایــم ســبک بــود و مــن را راضــی نکــرد و 
حالا به دنبال کشیدن تریلی ۲5 تا 3۰ تنی، 

هواپیما و حتی کشتی هستم.«

تریلی 17 تنی برایم سبک بود

موسوی: به دنبال کشیدن هواپیما و کشتی ام
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نمایی از بازی شهداب یزد - لبنیات هراز آمل

دروازه بان تیم ملی هندبال در گفت وگو با »ایران«:

رحیمی: اول سهمیه جهانی و بعد 
فینال را می خواهیم

علی رحیمی دروازه بان تیم ملی هندبال، در آستانه رقابت های 
قهرمانی آســیا در عربســتان، معتقد است تیم برای فینال آسیا 
می جنگــد. او به خبرنــگار »ایران« می گوید: »بــرای ما تصاحب 
ســهمیه جهانــی مهم اســت و بعــد با انــرژی زیــاد می خواهیم 
برای صعود به فینال جدال کنیم. هرچند کار ســختی است، اما 
دور از دســترس نیســت. چرا که قرار است ناکامی های چندسال 
قبــل را امســال جبران کنیــم. همه بچه ها برای ایــن اتفاق مهم 
همدل و هم قســم شــده اند.« بــه نظر ملی پــوش هندبال، تیم 
ملــی در تورنمنت اســپانیا محک جدی خورده اســت: »ما بعد 
از اردوی پنجــم بــرای بازی های تدارکاتی به اســپانیا رفتیم و دو 

بــازی با تیم های اســپانیا و لهســتان داشــتیم 
کــه بازی هــای خیلــی خوبی بــود و مــا قبل از 

آســیا،  قهرمانــی 
محــک جــدی خوردیم. 
شــرایط خوبــی بــود و حس 
ســرمربی  فرنانــدز  می کنــم 
اسپانیایی خیلی می تواند به ما کمک 
کنــد. او ایــن مــدت می توانــد بــه رفــع 
ضعف ها و تقویت نقاط قوت کمک کند تا 
ما حضور شایسته ای در مسابقات قهرمانی 
آســیا، داشته باشــیم تا اول سهمیه جهانی 
را بگیریــم و بعد با خیال راحت برای ســکو 
با حریفان بجنگیم.« رحیمی در خصوص 
شیوع امیکرون در اردوی تیم ملی هندبال 
گفت: »متأسفانه در اردوی قبلی، ۷، 8 نفر 
از بچه هــا، حالــت ســرماخوردگی داشــتند 
که با بدشانســی تمام مشــخص شد همان 
امیکــرون بــود و همیــن مســأله تورنمنت 
رومانی را لغو کرد و به جایش به اسپانیا 

رفتیم که برای تیم خیلی مهم بود.«


